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Referat fra styremøte torsdag 24. august 2017 

 

 

Tid:  12.00-15.00 

Sted:  PFI, Store møterom 

Tilstede:  Jon Anders Risvaag, Gunnhild Furnes (på Skype), Gry Eva Sinkaberg 

Alterskjær (fra kl 12.25 under sak 5 ), Hans Engenes, Magnus Rom 

Jensen, Linda Fredriksen, Kristin Nørsett, Tord Mjøsund Talmo (fra kl 

12.15, under sak 3), 

Forfall: Ann-Kathrin Stensdotter, Brita Bungum 

 Sak 5 ble behandlet før sak 4. De resterende sakene ble presentert i 

oppsatt rekkefølge. 

               

Referent: Kristin Dæhli  

………………………………………………………………………………………… 

  

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

  

2.  Godkjenning av referat fra styremøtet torsdag 8. juni 2017 

Referatet er godkjent før sommeren etter epostutveksling mellom 

styremedlemmene. 

  

3. Møteplan høst 2017 (drøftingssak) 

Styremøte SESAM 
Torsdag 24. august kl. 12.00-15.00 
Store møterom PFI 

 

Torsdag 21. september kl. 11.30-
15.30 
(Store møterom PFI) 

Fredag 22.09 

Mandag 25. september-28. 
september 
Styreseminar Roma 

 

Tirsdag 17. oktober  
Gjøvik 

Fredag 20.10 
 

Tirsdag 28. november kl. 11.30-
15.30 
(Store møterom PFI) 

Fredag 01.12 

Fredag 8. desember 
Juleavslutning 

Avklares endelig etter en 
avklaringrunde med styret i 
på epost  

 

 

4. Program for styreseminar i Roma 25.-28. september (drøftingssak) 

Det blir sendt ut informasjon om hotell- og flybilletter ila dagen. 

 

Styret gikk gjennom utkast til program. Det arbeides for å få på plass avtale 

med lokal ‘sektorvirksomhet’/universitet i Roma som vi kan møte. Styrets 

medlemmer spiller inn til Gry Eva Alterskjær forslag til tema i møte med 

lokale representanter. Styert sluttet seg til hovedtrekkene i utkast til program 



og spilte inn presiseringer som legges inn. Det er sentralt å trekke inn lokale 

tillitsvalgte i arbeidet med å bygge organisasjonen/lokallaget. Dette følges 

særskilt opp under tillitsvalgtsamlingen på Jægtvolden. Se sak 7. 

 

5. Nytt lønnssystem i staten. Arbeidsutvalgets arbeid. (drøftingssak)  

 

 Mandatet for arbeidsgruppen ble delt ut og presentert, samt en rask 

gjennomgang av prosessen framover. Styret ønsker å diskutere denne 

saken i møtene framover, og gi evt synspunkt og innspill til prosessen. 

 Kort gjennomgang om status for saker knyttet til 2.5.3-forhandlinger. 

APS og andre vesentlige endringer. Vi har mottatt ca 40 slike krav, 

som er planlagt forhandlet 15. september. 

 2.5.1-forhandlinger H 2017: Det er lagt ut informasjon om dette på 

hjemmesiden samt på FB-siden til lokallaget. 

 

 

6. Nye tillitsvalgte sentralt (orienteringssak) 

 Linda Kathrine Hald starter 1. september  

 Marte Gangmark Villmo starter 25. september  

 

Det tilrettelegges for arbeidsplasser for dem i PFI-bygget. Til sammen har 

de kompetanse og erfaring fra både vitenskapelig og administrativt 

arbeid. 

 

7. Tillitsvalgtseminar Jægtvolden 4.-5. september (orienteringssak) 

 Det er 15 påmeldte, de fleste LOSAM-områdene er representert. 

 Styret sluttet seg til det foreslåtte programmet/rammen om seminaret 

 

8. Lokale lønnsforhandlinger høsten 2017 (orienteringssak) 

Det ble gitt en orientering om saken. Det er lagt ut informasjon om prosessen 

på lokallagets hjemmeside og FB-side. Det ser ut for at det blir enighet om 

 

9. Eventuelt 

 

 Orientering fra fellesmøte med NTL og PARAT i Ålesund 22. august 

Tema: Medvirkning og medbestemmelse på campus Ålesund. 

Arbeidssituasjonen kom etter hvert også opp. Det ser ut for at 

medvirkning blir ivaretatt ved instituttene og at medbestemmelsen i 

sin helhet er flyttet til Trondheim. 

Arbeidsmiljøundersøkelsen forventes å gi uttrykk for stemningen 

blant ansatte i Ålesund og at det blir god oppmerksomhet rundt 

arbeidsmiljøet. 

 Orientering fra klubbstyre i Ålesund: Det er nylig holdt valg til nytt 

klubbstyre: 

Gunnhild Furnes er gjenvalgt som leder.  

Øvrige klubbstyremedlemmer:  

Linda Vada 

Dagrun Lorgen Jensen 

Anne Røssvik 

Per Walde 



 

 

 Endring i styrets sammensetning fra årsskiftet. 

Hans Engenes har besluttet at han pensjonerer seg fra 01.01.18. Fra 

den tid erstattes han i styre av første vara, Kristin Nørsett. 

Det vil for øvrig bli gjennomført valg til nytt klubbstyre i Gjøvik ila 

høsten. 

 

 

 

 

Neste møte: Torsdag 21. september kl 11.30-15.30. Store møterom PFI 


